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Innsjekk og informasjon 

 
 
Informasjon: 
 
Vi har fått klage fra Klæbu, gjennom kretsen. Dette omhandler spillere som har trukket seg fra 
turneringene deres. Sist turnering var det en del fra NTNUI som trakk seg og de mener dette er 
dårlig… Vi ble lovet å få kampene oppsatt etter busstidene og dette ble ikke holdt. Derav ble 
det flere avmeldinger. Det var sikkert noen som også bare meldte seg av uten grunn, og det er 
jo ikke greit. Tenker resultatet er at vi ikke kan stille på turneringer på Klæbu, da det er 
vanskelig å få folk til å komme til hallen pga. buss. Fremover vil vi ikke promotere for deres 
turneringer! Am sendte mail til dem 6. mars og enda ikke fått svar…  
 
KM 2026: Vi får KM 2026 
 
Ranking 2026: Vi får ranking 17 - 19.04.26 
 
Fra HSK-møte: NTNUI har en taushetserklæringsside. Tenker vi kan bruke den. Skriver bare 
under på taushetserklæring. Det vil være Parakontaktsamling 3. april, helst Martin drar, hvis 
ikke han kan så kan en annen fra styret gå.  
 
Fra arrangement-møte: Ikke så mye nytt. Men vi skal lage et felles dokument for Dragvoll 
idrettene, slik at vi har bedre oversikt over kamper i helgene. Volleyball skulle fikse, og dele 
med AM. Sit skal åpne for å ha arrangementer hos dem. Vi må evt. bare skrive under på en 
kontrakt så vil det være mulig å ha fester f.eks. på Helgastr. Referat ligger i disken.  
 
Generalforsamling: AM og Nora drar på lørdag, bare til å bli med:) starter 11.00. 
 
 
 
Sak 1 - Siden sist 

 
 
Anne Marthe: Ringt leverandør for medaljer. Rotet litt i disken og dokumenter. Snakket 
med blits til Open og fotografering, uten hell. Svart på en del mail. Open. HSK-møte 
med Herman. Søkt om reisestøtte for Student-NM Bergen. Arrangement-møte med 
Brede. Møte med VK. Henta baller på Dragvoll, og lever på Gløs. Jobba med dokument 
for turnering.  
 
Nora: Ordnet med Student - NM turen til Bergen. Lagt ut innlegg på insta av snm turen. 
Skrevet innlegg til nettsiden fra snm turen. Ordnet kioskliste og bakeliste. Handlet inn 
til kiosken. Sendt mail til blits om bildetaking under sluttspill. Sendt inn påmelding til 
hotell/bankett til Scandic. Pushet på spillere/klubber som ikke hadde meldt seg på. 
Laget skjemaer over påmeldinger til bankett/hotell. Sendt mail til volleyball om å låne 
kjøleskap til turneringen.  
 
Kevin: 
 



 
Brede: Oppdatert informasjonen på styresiden på nettsiden, venter med å legge inn 
bilder til vi har fått tatt med Blits. Laget ny side med referater fra møter og årsmøter på 
nettsiden så folk har tilgang til det. Lagt inn grep i nettshoppen. Publisert innlegg på 
nettsiden om Student NM i Bergen.  
 
Herman: 
 
Knut:  
 
Manas: Meldt på flere folk til Open. Kommunisert med flere angående diverse om 
Open. Ringa Sandefjord BK og fikk dem til å overføre spiller. Ordnet litt med Student 
NM tur. Kjørt stolper, Open. 
 
Martin: Avlyst gruppetime 7.3. Begynt på utstyrsguide til nybegynnere. Be lagleder om 
å finne person til gruppetime 
 
Petter: 
 
Veronica: 
 
Lukas: 
 
Sara:  



 
Sak 2 - NTNUI Open evaluering 

 
 
Informasjon: 
Turneringen gikk egentlig bra. Synes folk tok ansvar og ting ble gjort. Litt kjipt og ligge bak 
skjema, men det fikk man ikke gjort noe med pga. låsninger.  
 
Noen ting som kan forbedres til neste gang: 

- Få med enda flere frivillige, også dem som ikke skal spille 
- Er vanskelig når alle som spiller skal telle/stå i kisok.. lurt å få noen utenifra 

- Huske at vi kanskje må plukke opp stolper fra Helgaster i tillegg til Gløs 
- Lurt med bare to kategorier; slik at det ikke blir så mange låsinger? (Ikke aktuelt, om vi 

skal ha «vanlig» turnering neste gang?) 
- Neste gang: bli enda bedre til å rope opp første kamper tidlig og informasjon tidligere, 

slik at folk er klar til å spille f.eks. 09:00 og ikke startet 09:10.  
- Hvis man skal ha fest: reklamere enda tidligere, bra at folk skrev ut ark, lettere å se når 

folk ikke hørte på høytaler 
- Høytaler: Man hørte ingenting på tribunen, hvordan skal vi løse dette? Skaffe egen 

høytaler? 
- Tellebrett: Mange dårlige, og vi har jo ikke nok. Kjøpe inn nye? (søke om utstyrstipend 

til neste år?) 
- Også mange dårlige nett; få Sit til å kjøpe nye? 
- Annet? Hørt tilbakemeldinger fra andre?  

 
 
Referat: 
 
Herman sende mail til SIT om at vi trenger 5 par med stolper på Gløshaugen, hvis ikke må 
påmeldingsantallet ned til påmelding for mosjon.  
 
Til neste turnering pushe studentlag, slik som bsi og osi  
 
Eventuelt låne høyttalere slik at de på tribunen også kan høre  
 
Bli enige om det skal være lov å bytte vors eller ikke  
 
Herman går gjennom tellebrettene å ser hvilke som er fullstendige  
 
Få andre som ikke spiller til å hjelpe til med riggingen og kiosken  
 
Styret må være igjen til slutt å hjelpe med riggingen - må være forbilde for resten av klubben  
 
Lodd bør annonseres bedre til neste gang - fikk ikke solgt et eneste lodd - har fortsatt racketen 
slik at man kan selge lodd en annen gang  
 
  
 

 



 
Sak 3 - Sluttspill Lagserie 

 
 
Informasjon: 
Hva som må gjøres før: 

- Bytte treningstid med andre klubber fredag. Kampstart 18.00. Bør ha hallen fra 17.00.  
- Flytte stolper  
- Avlyse mosjonstrening fredagen - Martin  
- Få frivillige til å rigge opp og ned 
- Må bestille baller 
- Premier -  kretsen fikser 
- Må ha nok tellebrett, høytaler 
- Kiosk. Må gjerne ha mer enn det vi hadde til Open.. 
- Gruppe som kan hjelpe med underholdning på banketten + annet som må ordnes før  
- Underholdning: Ulla foreslo å høre med andre klubber, men føler det er gøy med noe 

nytt enn bare tradisjonene som de har gjort i mange år  
- Booke umeus som vors før banketten 
- Runde bord + drikke + sluttidspunkt + kjøreplan frist 25.03  
- Vi må fikse hvilken baner de ulike kampene skal spille på. Anne sa det nok blir jevne 

kamper utenom, mellom NTNUI-ÅBK og Grong-NTNUI3 (så de trenger ikke like mange 
kamper). Lagt kopi av oppsett av kamper under lagspill > 2024/2025 > finalerunde. 

 
 
Referat: 
 
Herman sende mail til SIT og spør om de kan flytte stolpene fra både Gløshaugen og Helgasetr til 
Dragvoll - Backup Nora  
 
Herman må bestille baller - hør med Alan/Vebjørn hvor mye som skal bestilles  
 
Martin avlyse mosjonstreningen 4 april  
 
Selge ballrør i kiosken  
 
Herman fikse tellebrett & høytaler  
 
Potetene tar kiosken  
 
Tar runde bord  
 
Sluttidspunkt 24.00 
 
3 underholdnings innslag  
 
Underholdnings gruppen: Nora, Sara, Manas, Lukas, (Kevin) 

- Spørre Marcus 
- Nora lager gruppe med disse og begynner å planlegge  

 
Booke UMEUS på lørdag 22 mars for 5 april  
 
Knut plassere hvilke klubber som skal spille på hvilke baner under sluttspillet  



 
 
 
Sak 4 - Søke turnering til neste år 

 
 
Informasjon: 
  
Frist for å søke lokalturneringer er 31. mars! Hvilke turneringer skal vi sende inn? 
 
 
Høst:  
Treffpunkt. I fjor ble den arrangert i uke 40, 5 - 6 oktober 
 
Neste år er lagserie satt av til enten uke 40 eller 41… (uke 40 og 41 er i høstferien) 
Aktuelle helger: 

- Uke 38, 19 - 20. sept 
- Uke 39, 26 - 27. sept 
- Uke 42, 17 - 18. okt 
- Uke 43, 24 - 25. okt 

 
Vår:  
KM (uke 3: 17 - 18. januar) og Rankingturnering (uke 16: 17 - 19. april).  
 
Skal vi ha Open i tillegg? I år var det i uke 10, 8 - 9 mars 
 
Neste år: 

- Grong skal ha NM Veteran i uke 10, 6 - 8. mars 
- Ellers ingenting i februar - mars. 
- Kunne vært aktuelt i uke 9 eller 11?  

 
 
Referat: 
 
Flertall for å ha alle tre turneringer 
 
Noen ønsker A og E turnering på KM - trenger ikke bestemme hvilke klasser vi skal ha nå  
 
Aktuelt å ta treffpunkt i uke 39  
 
Aktuelt å ta Open i uke 9  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
Sak 5 - Styre-Merch 

 
 
Informasjon: 
Herman viser litt eksempler. 
 
 
Referat:  
 
Vi stemte anonymt over hvilke farger vi ønsket:  
 
Rød: 1 
Blå: 6 
Rosa: 2 
Grå: 1 
Grønn:0 
Beige: 0 
 
Ettersom det var flest stemmer for blå stemte vi videre over hvilken blå farge  
 
54: 0 
55: 1 
56: 6 
580: 2 
 
Vi går for farge “56”  
 
Herman sjekker ut pakkeprisen for roundneck og hoody før vi bestemmer oss for hvilken type 
genser vi ønsker å bestille  
 

 



 
Sak 4 - Annet 

 
 
Informasjon: 
 
4.1 Spotifyliste 
Forslag om å lage felles spilleliste på Spotify, så har vi en fast spilleliste å spille på treningene  
 
Referat: Nora lager liste og deler den i messenger gruppen til styret slik at alle kan legge til 
sanger  
 
 
4.2 Paint´n and sip 
Ha paint’n’sip kveld for alle i klubben og låne utstyr fra NTNUI Event 
 
Referat: Veronica sende mail til NTNUI Event og planlegge en dag dette kan skje - lavterskel 
arrangement for alle i klubben - både level 1 og level 2, f.eks. ha det i en ukedag eller i helg, er ikke 
så mye som skjer nå fremover uansett  
 
 
4.3 UBM matter 
Begynne å få folk til å rigge matter. Må ha rundt 16 stk til fredag og søndag (12 til hallen og 4 
til kjøring). Om bare lagserie folk stiller, kan pengene gå til lagserie? Petter får med folk:) 
 
Referat: Petter fikser folk til dette  
 
 
4.5 Rydde i disken 
Passer det best på dag eller kveld? Dag;  feks onsdag/torsdag? Kveld: onsdag? 
 
Referat: Lage infoskriv som kan bli automatisk sendt ut til nye medlemmer. Prøve å få til neste 
onsdag - 26 mars  
 
 
4.6 Gruppesamling 
Det er gruppesamling for NTNUI på Studenterhytta lørdag 29.mars (11:00) - søndag 30. mars 
(11:30). Påmeldingsfrist 23.mars. Det er to plasser per gruppe. Noen som ønsker å bli med?  
 
Referat: Ingen fra styret har lyst, AM og Nora kan vurdere  
 
 
4.7 Rankingkomité 
Vi skal opprette en komité for Rankingturneringen som vi skal ha i 2026. Sist var det en gruppe 
som startet med 11 stk. Men det var ca. 7 stk som gjorde det meste av arbeidet. Så tenker vi 
kan sikte på en gruppe på ca. 8 stk. Så ser vi hvor mange vi får med oss. De som blir med i 
komiteen må vi vite er der til turneringen! Vi kan prøve å ha komiteen klar til neste møte, men 
ikke noe krise enda. Så snakk med folk på trening osv, få folk med!  
 
Noen fra styret som vil bli med? Så kan vi få noen som ikke er i styret.  
 
Referat: Knut, Nora, Manas & Brede kan bli med (Kevin kan vurdere om livet passer seg)  



 
 
 
4.8 Støtte til turneringer:  

- Til videre bør vi sette en sum man får i støtte og ikke i prosent, altså istedenfor at det blir 
dekt 50% av reisen, så får man heller dekt 300kr f.eks.  

- Bør sette en frist for når man må ha bestilt fly f.eks., for å kunne få støtte 
- Dette kan sikre at ting ikke blir unødvendig dyrt for klubben, ved at folk bestiller tidlig slik 

at det er billigere, i tillegg tjener vi mer på å ta et gjennomsnitt enn å dekke prosentvis  
 
4.9 Refusjon Student - NM:  

- Nora sender melding til alle som var med på student - NM og gir beskjed om at det 
kommer til å ta en del tid for å få utsendt refusjon for Student NM i Bergen  



 
Sak 5 - Fastsette dato for neste møte 

 
 
Informasjon: 
Foreslår 31.03.25. Det er mandagen før sluttspillet.  
 
Herman er neste snacksansvarlig.  
 
Referat: Fastslått at neste møte blir 31.03.2025, klokken 18:15 på Dragvoll  
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